
Referat fra møde i afdelingsbestyrelsen  afd. 23 fredag d. 22.9. 23  

Til stede: Poul M, Anna Grethe R. Hanne H og Lise M-M 

 

Dagsorden: 

Opfølgning på budgetmødet 

Arrangementer for beboerne 

Evt. 

 

Ad.1.  

Regler vedr. indvendigt vedligehold er undersøgt og vi kan konstatere, de bliver overholdt. Har man 

individuelle ønsker henvises til råderetten. 

 

Ad.2. 

De forslag, der kom frem vedr. ændringer i udearealerne tages op ved næste markvandring. 

Vi aftalte at afholde gløgg eftermiddag d. 30.11 fra 15-17. Anna Grethe kigger på indbydelse.  

Endvidere vil vi arbejde på en suppeaften i februar.  

Det er bestyrelsens opfattelse, at beboerne så vidt muligt skal have invitationer i papirudgaver. 

Evt.  ingen væsentlige bem. Der var lidt debat om de to pullerter. 

 

Ref.  

Lise M-M 


